
Protokol Nr 63/16
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu M i nskiego

w dniu 5 wrze6nia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzqdu : t-u kasz Bog ucki
Piotr WieczoreK
Marek Pachnik

oraz; Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. OSwiaty i Promocji
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji
Marek Slqzak - z-ca nacz. Wydz. Geodezji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3 Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Rozpatrzenie wnioskow do projektow uchwal i innych materialow na XVI sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
5. Podjqcie uchwaty w sprawie uZyczenia czgSci nieruchomoSci polozonej

w miejscowosci Chyzyny, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2236\N.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie ogloszenia przetargu na sprzeda2 niezabudowanej

nieruchomoSci polozonej w Dziqkowiznie, gmina Mifisk Mazowiecki.
7. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego przez Fundacjq ,,Mivena" w Minsku Mazowieckim

owprowadzeniezmianwumowie nr4l20l6ikowsparcierealizacjizadania publicznego
pn. ,,Xll Festiwal Chleba".

8. Rozpatrzenie oferty zlo2onel z pominiqciem otwartego konkursu oferl przez
Stowarzyszenie ,,Radosc Trzeciego Wieku" w Minsku Mazowieckim na realizacjg
zadania publicznego pn.,,Aktywny senior-zdrowy senior".

9. Podjqcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu
,,Programu wspolpracy Powiatu Miriskiego z organizacjami pozarzqdowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku".

'10 Podjqcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie dziennik6w wylqcznie
w formie elektronicznej.

'1 1. Podjqcie uchwaly w sprawie zorganizowania nauki religii wyznania Kosciota
Starokatolickiego Mariawitow dla uczniow szkol ponadgimnazjalnych prowadzonych
przez Powrat Minski w pozaszkolnym punkcie katechetycznym.

12. Sprawy o6wiatowe.
'13. Sprawy z zakresu inwestycji.
14. Podjqcie uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na nieodplatne przekazanie skladnika

majqtku ruchomego Zespolu Szk6t Specjalnych im. Janiny Porazinskiejw lgnacowie
15. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2016 rok.
16. Sprawy ro2ne



17 Przyjgcie protokolow posiedzeri w dniu 19 sierpnia i '1 wrzesnia 2016 r.

1 8. Zamknigcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Janlarczyhski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek, ktory zostat przyjgty

jednoglosnie (nieobecny t-. Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni Jan T arczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawacn :

- wplynglo pismo Ministra Finans6w informujqce o wszczqciu postgpowania o zwrot
nienaleznie pobranej kwoty subwencji oswiatowel za 2012 r. (kwota 415.029 zl),
- firma Collect Consulting wystqpita z propozycjq zawarcia ugody na kwotq
350,000 zl,
- odbyto sig spotkanie z dyrekcjq SPZOZ i przedstawicielem wykonawcy inwestycji na
pawilonie, na ktorym wyra2nie zaakcentowano nasze zaniepokojenie opoznieniem
realizacji prac,
- w dniu 28 sierpnia br. odbyly siQ dozynki diecezjalno powiatowo gminne
w Kaluszynie,
- uczestniczyl w obchodach 77 rocznicy wybuchu ll wojny Swiatowej,
- uczestniczyl w jubileuszu 4O-lecia Miejskiego Osrodka Sportu i Rekreacji w Minsku
Maz.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowat o nastqpujqcej sprawie:
- z Ministerstwa Rozwoju otrzymalismy propozycjq zorganizowania spotkania
poSwigconego,,Strategii na rzecz odpowiedzialnego rozwoju". Spotkanie odbqdzie sig
12 wrzeinia br. w Klubie Garnizonowym przy ul. Warszawskiej.

Ad.4
Starosta - Antoni Jan farczynski powiedzial, 2e na komisjach, w ktorych

uczestniczyi nie zgloszono uwag do materialow na sesjq.
Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e na Komisji Oswiaty

zgloszono propozycjq, aby wykreslic z porzqdku obrad punkt dotyczqcy podjqcia
uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustanowienia Nagrody Powiatu Minskiego
i przenieSc na kolejnq sesjg.

Starosta powiedzial, 2e na komisjach zasygnalizowal potrzebg zmiany
kolejnosci punktow porzqdku obrad.
Ponadto poinformowal,2e nie wplyngto potwierdzenie informacji o przyznaniu Srodkow
na ,,schetynowkq".

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osiriski

przedstawil projekt uchwaly w sprawie uZyczenia czqsci nieruchomo6ci polozonej
w miejscowosci Chyzyny, stanowiqcej drogg powiatowq nr 2236\N Wyjasnil, ze wojt
gminy Latowicz zwrocil siQ o u2yczenie nieruchomosci z przeznaczeniem na
wykonanie przebudowy drogi gminnej Latowicz-Chy2yny.
Dodal, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.



ZarzEd Powiatu podjqt uchwaNq Nr 380/16 w sprawie u2yczenia czqsci
nieruchomoSci polo2onej w miejscowo6ci chy2yny, stanowiqcej drogg
powiatowq nr 2236W.

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami przedstawit projekt uchwaly

w sprawie ogloszenia przetargu na sprzeda2 niezabudowanej nieruchomosci
potozonej w Dziqkowi2nie, gmina Minsk Mazowiecki. Wyjasnil,2e w dniu 13 kwietnia
br. odbyl siq przetarg na sprzeda2 trzech dzialek w Dziqkowi2nie, dwie z nich zostaly
sprzedane za odpowiednio 43.430 zN i 42,420 zN., a pozostaNa do sprzedania dzialka
o pow. 1,67 ha, cena wywolawcza 144.000 zf. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziaf siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNg Nr 381/16 w sprawie ogloszenia przetargu
na sprzeda2 niezabudowanej nieruchomo6ci polozonej w DziEkowi2nie, gmina
Minsk Mazowiecki.

Ad. 7

Z-ca naczelnika Wydziatu OSwiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, Ze
w dniu 30 sierpnia br. prezes Fundacji ,,Mivena" zloZyl wniosek z informaqq, Ze
olrzymal 12.000 zl dotacji od Zarzqdu Wojewodztwa Mazowieckiego na Xll Festiwal
Chleba. W zwiqzku z powyZszym zaklualizowat kosztorys zadania. Kosztorys zostal
zwiqkszony o 7.000 zl, w ktorym zwigkszono calkowity koszt nagrod pienigznych za
koncerty estradowe o 3.000 zl i zwiqkszono koszt obslugi festiwalu o 4.000 zt. Ponadto
w kosztorysie zmieniono nazwy poszczegolnych rodzajow kosztow, jak i ilosc
jednostek, koszt jednostkowy i rodzaj miary. WyjaSnila, ze dotacja z budzetu powiatu
zostanie przeznaczona w calosci na nagrody pienigzne dla zespotow ludowych
i duetow. Nastgpnie zwrocila siq do Zarzqdu o akceptacjg zmian.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie zaakceptowai powyZszy wniosek.

Ad. 8
P. Urszula Soroka poinformowala, 2e w dniu 31 sierpnia br. Stowarzyszenie

,,Radosc Trzeciego Wieku" zlo2ylo ofertq z pominigciem otwartego konkursu ofert.
Dodala, ze jest to oferta pn. ,,Aktywny senior - zdrowy senior".
P. Urszula Soroka powiedziafa, 2e zgodnie z ustawq o dzialalnosci pozytku
publicznego i o wolontariacie Zarzqd analizujqc tq ofertg i uznajqc celowosc zloZonej
oferty mo2ewyrazic zgodq na realizacjq tego zadania. Wyjasnita, ze wszystkie warunki
zwiqzane z procedurq tzw. malych grantow zostaly spefnione. Stowarzyszenie
wnioskuje o kwotg 2.500 zl, ktora ma by6 przeznaczona na realizacjg zadan
z aktywnolci fizycznej, ktore odbywatyby siq od pa2dziernika do grudnia przez
1O tygodni dla 45 osob (900 zl na wynajem sali i 1400 zl na wynagrodzenie dla
instruktora). Catkowity koszt zadania to 2.700 zl.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie uznaf celowo6c realizaqi tego zadania.

Ad. 9
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka wyja6nila,

ze projekt ,,Programu wspolpracy Powiatu Mirlskiego z organizacjami pozarzqdowymi
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2017 rokrJ" powinien zostac
uchwalony do korlca listopada br., a wcze6niej poddany konsultacjom spolecznym.



Wyjasnila, 2e konsultacje potruuajq do dnia 21 wrzesnia br. W sklad komisji
konkursowej wejdq. przewodniczqcy - Krzysztof Plochocki, cztonkowie: Urszula
Soroka, lzabela Komorowska.

Nastgpnie odczytata projekt uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji
dotyczqcych projektu ,,Programu wspotpracy Powiatu Minskiego z organizacjami
pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku";
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaly Nr 382/16 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu,,Programu wsp6Npracy Powiatu Miriskiego
z organizacjami pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dziaNalno6ci pozytku publicznego
i o wolontariacie w 2017 roku".

Ad, 10
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

dyrektor Zespolu Szkot Ekonomicznych w Mirisku Maz. zwroclla siq z prosbq
o wyrazenie zgody na prowadzenie od dnia 1 wrzesnia br. dziennikow zajgc pedagoga,
psychologa i doradcy zawodowego oraz dziennikow innych zajqc wytqcznie w formie
elektronicznej. WyjaSnila, ze wczeSniej wyra2ona byta zgoda na prowadzenie
dziennikow lekcyjnych wylqcznie w formie elektronicznej.
Nastqpnie odczytata projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie
dziennikow wylqcznie w formie elektronicznej', przeprowadzono glosowanie, w ktorym
za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat siq jednogtosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 383/16 w sprawie wyra2enia zgody na
prowadzenie dziennikow wytqcznie w formie elektronicznej.

Ad.11
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e zgodnie z prawem uczniom wyra2alqcym

wolq nauki religii mamy obowiqzek jq umozliwic. Dodala, ze proboszcz kosciota
Starokatolickiego Mariawitow zwrocil siQ z prosbq o zatwierdzenie organizacji
nauczania religii dla mlodziezy szkol ponadgimnazjalnych prowadzonych przez powiat
(4 grupy katechetyczne).
P. Emilia Piotrkowicz wyjasnila,2e zajqcia odbywatyby sig w punkcie katechetycznym
pozaszkolnym, 8 godz. tygodniowo, a katecheta bytby zatrudniony w Zespole Szkol
Ekonomicznych.

Nastgpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie zorganizowania nauki religii
wyznania Ko5ciola Starokatolickiego Mariawitow dla uczniow szkol
ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Minski w pozaszkolnym punkcie
katechetycznym', przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 384/16 w sprawie zorganizowania nauki
religii wyznania Ko6ciola Starokatolickiego Mariawit6w dla uczniow szkol
ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Minski w pozaszkolnym
pu n kcie katechety cznym.



4d.12
Naczelnik Wydzialu O5wiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

dyrektor ZSS w lgnacowie zwrociNa siq o wyrazenie zgody na zatrudnienie od
1 wrzesnia br. osoby jako pomoc nauczyciela (etat administracyjny) w wymiarze 1 etat.
Dodala, ze osoba ta zostataby przydzielona do klasy pierwszej szkoiy podstawowej,
w ktorej uczq sig dzieci z rolnymi niepelnosprawno6ciami. Koszt to ok.
3.000 zt brutto/m-c.

Zarzqd Powiatu wyrazrl zgodg.
Kolejno przedstawiony zostaN wniosek dyrektora Zespolu SzkoN Ekonomicznych

w Minsku Maz. o srodki w kwocie 16.160 zl na zakup licencji i oprogramowania
w zwiqzku z wygaSniqciem umowy dot. uzytkowania systemow operacyjnych
i oprogramowania biurowego oraz pakietow programow graficznych.

Skarbnik Powiatu powiedziata, 2e na sesjg wprowadzono kwotg ponad
19.000 zl, a oplala rcczna bgdzie wynosila 3.000 zl.

Starosta powiedzial, 2e wptynql wniosek radnego Zbigniewa Grzesiaka
dotyczqcy ewentualnego polqczenia placowek znajdujqcych siq przy ul. Budowlanej
w Minsku Maz. w jednq placowkg.

Starosta powiedzial, 2e w zwiqzku z planowanq reformq systemu szkolnictwa
naleZy ten temat pozostawic do rozpalrzenia w pozniejszym terminie.
Kolejno Starosta powiedzial, 2e wplynglo rozstrzygnigcie nadzorcze wojewody
mazowieckiego stwierdzajqce niewaznoSc uchwaly Nr 342114 Zarzqdu Powiatu
Minskiego z dnia 4 lipca 2016 r. w sprawie odwotania ze stanowiska Dyrektora Zespotu
Szkot Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.
Wicestarosta wyjasnil, ze w dniu 1 wrze6nia powolano komisjq konkursowq i ustalono,
ze w dniu 9 wrzesnia br. odbgdzie sig posiedzenie komisji.
Dodal, ze w dniu 21 sierpnia wplyngto pismo p.o. dyrektora ZSA - lwony Kowalczuk -
Bekieszy, w ktorym poinformowala, ze nie jest w stanie przygotowac odpowiedzi na
pozew i zwrocila sig o pomoc.
Wicestarosta powiedzial, 2e wraz z radcami prawnymi przygotowana zostaNa
odpowiedz na pozew, bo w dniu 26 sierpnia br. uplywal termin. Dodal, ze p. Bekiesza
nie chciala podpisac tej odpowiedzi i nie chciala podpisac pelnomocnictwa dla radcow
prawnych, zeby reprezentowali powiat przed sqdem. W zwiqzku z tym zwrocono siq
do p. Bekieszy, aby przekazala nam informacjq, iakE odpowiedz na pozew przekaae.
WyjaSniN, 2e zaislniata taka sytuacja, 2e p.o. dyrektora przekazala swojq odpowiedz,
w ktorej uznala wszystkie roszczenia i nie jest to zbiezne znaszq odpowiedziq.
Wicestarosta powiedzial,2e zwrocil sig do p. lwony Kowalczuk-Bekieszy o wyjasnienie
swojego postgpowania. Nastqpnie odczytal przeslanq w tym zakresie odpowiedz.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, czy byla rozwaZana z radcami
prawnymi mozliwo6c przystqpienia do tego procesu jako intenruencji ubocznej.
Wicestarosta powiedziaN,2e nie byla rozwaZana taka mozliwoSc.

Ad. 13
Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki poinformowal, ze w dniu

23 sierpnia br. wptynqlo pismo firmy Collect Consulting w sprawie rozliczenia
naleznosci wynikajqcej z umowy dotyczqcej doradztwa w zakresie partnerstwa
publiczno-prywatnego. Przypomniat, 2e toczy siQ postgpowaniem przed Sqdem
w Lublinie. W przesNanym pismie firma zaproponowala zawarcie ugody, ktora
zakonczylaby spor. Przedmiotowa warto6c sporu wynikajqca z umowy stanowi na



dzien 18 sierpnia br. kwotg 422.059,50 zl. Firma zaproponowala zawarcie ugody na
nastgpujqcych waru nkach :

a) zaplata pzez powiat kwoty 350,000 zl
b) rezygnaqa ze strony firmy Collect Consulting z dochodzenia kwoty powyzej

350.000 zl
c) zaplata w terminie do dnia 30 pa2dziernika br.
d) zawarcie ugody w terminie do dnia 30 wrzesnia br.

Ponadto poinformowal, 2e powyzsza propozycja jest wazna do 30 wrzesnia br.
Zarzqd Powiatu nie przyjql powyzszej ugody i podtrzymal swoje dotychczasowe

stanowisko.
P. Wincenty Bartnicki powiedzial,2ew dniu 29 czerwca br. odbyto sig spotkanie,

w ktorym uczestniczyli Starosta, dyrektor ZDP, p. Kozlowski z Biura Projektowego
w sprawie wykonania koncepcji projektowej odnoSnie wykonania przejScia pod liniq
kolejowq Tluszcz-Pilawa w ciqgu drogi powiatowej ul. Sosnkowskiego w Minsku Maz.
Dodat, 2e wystqpil do Miasta Minsk Mazowiecki i Gminy Minsk Mazowiecki
zzapylantem, czY paftycypowatyby w kosztach wykonania koncepcji dokumentacyjnej,
a nastgpnie w realizaqi caloSci zamierzenia. Wplynqta odpowiedz od burmistrza
Miasta Minsk Mazowiecki, ze jest zainteresowany pomocE finansowq powiatowi
w wysokoSci 1/3 kosztow realizacji zadania, a bqdzie to mozliwe pod warunkiem
umieszczenia przedmiotowej pomocy w budzecie 2017 roku (do konca pa2dziernika
oczekuje na informacjq o przewidywanych kosztach realizacli calego zamierzenia).
W podobnym tonie jest odpowiedz wojta Gminy Mirisk Mazowiecki, a decyzja co do
udzielenia pomocy finansowej bgdzie podjqta dopiero po akceplaqi przez Radq
Gminy.

Starosta - Antoni Jan f arczyriski powiedzial, 2e w ubiegNy piqtek spotkat sig
z przedstawicielem PKP i wciqgu nalbli2szych 10 dni powinna byc informacja na temat
zamierzen i zmiany stanowiska PKP w tej sprawie (dotychczas byta negatywna
odpowiedz)

Starosta wyjasnil, ze takim najszybszym i w miarg niedrogim rozwiqzaniem
byloby wykonanie drugiego tunelu obok istniejqcego, ktory przeznaczony bylby tylko
dla pieszych i dla rowerzystow. Byla wstgpna akceptacja przedstawiciela PKP na takie
rozwiqzanie.

Starosta poinformowat, 2e zgtosit przy podpisywaniu listu intencyjnego
w Sulejowku, kwestie przejazdow kolejowych w Sulejowku, w Minsku Maz. na trasie
kolejowej warszawa-Terespol i w Mrozach, bo takie jest zapotrzebowanie.
Dodal, ze z Sulejowka otrzymalismy propozycjq zawarcia umowy w zakresie realizacji
zadania dotyczqcego tunelu w drodze powiatowe), przy czym koszt dokumentacji to
kwota ok. 3,5 mln zl (propozycja paftycypacji w 1/3 kosztow). Starosta powiedzial,2e
spotkal siq z burmistrzem Miasta Sulejowek, ale w trakcie rozmow padaty inne kwoty
za dokumentacjq, bo ok. 300.000 - 400.000 zl, a koszt realizaqi zadania
to ok. 50 mln zl. DodaN, 2e przy tak wysokich kwotach udzial 113 ze strony powiatu jest
nierealny.

P. Wincenty Bartnicki powiedzial o stanie prac na ul. Koscielnej
i ul. Przemyslowej w Minsku Maz. Poinformowat, 2etrwajqprace zespoNu archeologow.
Zgloszono potrzebq odgrodzenia terenu objqtego pracami archeologicznymi.

4d.14
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie

wyrazenia zgody na nieodptatne przekazanie skladnika majqtku ruchomego Zespotu
Szkol Specjalnych im. Janiny Porazifskiej w lgnacowie. Wyja6nila, 2e chodzi



o przekazanie.samochodu marki Volkswagen Transporler (2007 rok produkcji) dla
Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czfonkowie
Zarzqdu gtosowa I i n astgp uj qco.
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaNy,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 385/16 w sprawie wyra2enia zgody na
nieodpNatne przekazanie skNadnika majqtku ruchomego Zespolu Szkol
Specjalnych im. Janiny Porazinskiej w lgnacowie.

Ad. 15
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwafy w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
dotyczyty:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztatcqcego w Minsku Maz.
- Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Dom Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mienr,
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Mazowieckim.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Jan Tarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek ZarzEdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaNy.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 386/16 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 16
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 14 wrzelnia br. godz 9.00.
Starosta - Antoni Janfarczynski powiedzial, ze do 15 wrzesnia br. trwa nabor

wnioskow do kolejnej edycji ,,schetynowek". WyjasniN, 2e technicznie jestesmy
przygotowani do zlo2enia wnioskow na nastqpujqce inwestycje:
- kolejny etap przebudowy ul. Przemystowel,
- przebudowa drogi Stara Wies-Siodlo gm. Siennica.



Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e wplyngNo sprawozdanie
Fundacji ,,Mivena", ktora otrzymala dotaqq z budletu powiatu w kwocie 8.000 zl na
realizacjg zadania pn. lX Mivena Etno-Kabaret. Wyjasnila,2e calkowity koszt zadania
to kwota 16.000 zl., a Srodki z dotacjizbudZetu powiatu mialy bycprzeznaczone na
nagrody i inne koszty zwiqzane zprowadzeniem zadania.W rozliczeniu przedstawione
zostaty 3 dokumenty, jednym z nich jest lista nagrod dla uczestnikow nalqcznq kwotg
6.000 zl. Natomiast dwa kolejne dokumenty tez sq listami nagrod, w jednym przypadku
jest to lista nagrod specjalnych, a w drugim okreSlono tylko jako nagrody.
WyjaSnila, 2e z opisu pierwszego dokumentu wynika, 2e lista nagrod zostala
zastosowana przy zakupie ustug. Fundacja kupita uslugi w zakresie cateringu,
naglo6nienia, logistyki i tym, od ktorych zakupiono ustugi przyznano nagrody (kwota
4.000 zl, w tym 2.000 zl z dotaQi z budzetu powiatu). Ostatnia lista o wartosci 1.000 zl
rowniez dotyczy nagrod, ale dla jury.
Skarbnik Powiatu powiedziata, 2e 1ej zdaniem nie mozna uznac tego rodzaju
dokumentu, dotyczy to rozliczenia Srodkow publicznych. W przypadku zakupu jedynq
mozliwo6ciq jest wystawienie rachunku albo faktury. Nie mozna tego przyjqc do
rozliczenia. Nagrody, jezeli nie dotyczq uczestnikow nie sq nagrodami i nalezy je
traktowac jako wynagrodzenie i powinno byi opodatkowane.
Zaproponowala, 2e naleZy wystqpic o zwrot 2.000 zl.\N przypadku, gdybysmy wcale
nie uznali tych dwoch dokumentow to jest do weryfikacji caiy koszt wykonania zadania
i z lym zwiqzany zwrot kwoty 2.500 zl tytulem rozliczenia dotacji. Dodala ponadto, ze
1eZeli w przyszlo$;ci bytby taki opor ograniczyc dotowanie.
Podsumowujqc stwierdzila, ze sE dwie mozliwo6ci albo uznajemy dokumenty, albo
zwracamy siq o zwrot 2.000 zl, w tych nieprawidlowych dokumentach, albo nie
uznajemy nieprawidtowo wystawionych dokumentow i wowczas zmienia siQ

wspolczynnik, ktory naleZy rozliczyc i do zwrotu bylaby kwota 2.500 zl
P. Marek Pachnik powiedzial, ze nale2y zareagowac rowniez na to, ze niektore
dokumenty sq nieprawidlowe.
Wicestarosta Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e nale2y zakwestionowac
wydatkowanie Srodkow, gdy dotyczy to nagrod za catering, nagloSnienie i logistykg.

Zarzqd Powiatu nie przylql rozliczenia w tej czq6ci dotyczqcej nagrod przy
zakupie uslug.

Skarbnik Powiatu przedstawila zalo2enia do projektu budzetu na 2017 rok'.
- prognozowany srednioroczny wska2nik cen towarow i uslug - 1,3ok
- odpis na ZFSS na dotychczasowym poziomie,
- wzrost wynagrodzenia ustawowego dla nauczycieli - 1,3o/o

- wzrost wynagrodzenia pozostalych pracownikow - 100 zl na etat wg stanu na dzien
30 czerwca br.
- wynagrodzenie minimalne 2.000 zllm-c
- koszty utrzymania jednostek budzetowych w wydatkach rzeczowych na poziomie
wrze6nia br.

Skarbnik Powiatu przedstawila rozliczenie darowizny w kwocie 48.464 zl jakq
otrzymal Dom Dziecka w Falbogach.
- wypoczynek zimowy 10.103 zl
- na wypoczynek letni 30.800 zt
- na zajgcia edukacyjne 7.558 zl.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e w ramach postgpowania na udzielenie kredytu
wptyngty 3 oferty:
- Bank Spotdzielczy w konsorcjum bankowym - oprocentowanie kredytu 2,12 oh

- Bank Gospodarstwa Krajowego - oprocentowanie kredytu 2,75o/o



- PKO Bank Polski S.A. - oprocentowanie kredytu 2,gook
P. Teresa Bqk powiedziala, 2e na ten cel zabezpieczone zostaty srodki w kwocie
973.000 zl

Starosta - Antoni JanTarczynski przedstawit pismo Biura Projektow,,VERTEX"
dotyczqce uzgodnienia zamierzenia budowlanego pn. ,,Rozbi6rka istniejqcego
i budowa nowego obiektu mostowego przez rzekq Swider w miejscowo6ci Latowicz
w km 25+336 drogi wojewodzkiej nr 802 wraz z dojazdami w niezbqdnym zakresie".

Dodal, 2e Zarzqd Drog Powiatowych w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniow al powy2szy
wniosek.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowal powyzsze zamierzenie
budowlane.

Z-ca naczelnika Wydziatu Geodezji - Marek Slqzak powiedzial, ze marszalek
wojew6dztwa mazowieckiego zwrocil siq o podpisanie aneksu do umowy parlnerskiej
o wspolpracY przy realizacji projektu ,,Regionalne partnerstwo samorzqdow Mazowsza
dla aktywizacji spoleczenstwa informacyjnego w zakresie e-administracji
i geoinformacji". Glownym celem tego projektu jest publikacja danych przestrzennych
w internecie w formie uslug sieciowych. Wykonawca wyloniony w przetargu w ramach
tego projektu bgdzie mial za zadanie stworzenie narzqdzi do publikacji tych danych,
jak rownie2 bqdzie wspomagal samorzqdy uczestniczqce w tym projekcie w procesie
publikacji tych informacji. Wyjasnil,2e powiat minski od lat publikuje dane przestrzenne
w internecie w formie uslug, w zwiqzku ztym nie potrzebujemy narzqdzi, ani wsparcia
w tym procesie. Jednak marszatek wojewodztwa chce siq zabezpieczyc i prosi
o zadeklarowanie, ze nadal bqdziemy publikowac te dane, ktore powstanq z nowych
baz, ktore wyprodukujemy w tym projekcie, a tym samym, 2e zrealizujemy cel projektu.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na podpisanie aneksu do umowy.

Ad.'17
Protokoty posiedzeh w dniu 19 sierpnia br. i 1 wrze6nia br. zostaiy przyjqte.

Ad. 18
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicesta rost a - Krzy szlof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


